
Cetin: Wybrałem Veronę, bo chcę grać
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Mert Cetin udzielił wywiadu dla tureckiego DHA, gdzie zdradził m.in kulisy

transferu i pogłosek rynkowych. Gracz trafił dwa tygodnie temu do

Verony, gdzie spędzi sezon na wypożyczeniu.

- Besiktas, Fenerbahce i Galatasaray to wielkie kluby. Jestem dumny, że mnie

chciały, ale teraz moim pragnieniem jest kontynuowanie kariery w Serie A. Myślę, że

poprawiłem się w tym sezonie. Nawet trenowanie z takimi piłkarzami jak Dzeko,

Under i Perotti, pomogło mi. Wybrałem Veronę, gdyż chcę grać, nadszedł czas bym

pokazał swoją wartość. Po meczu z Milanem [październik 2019 - dod.red.]

menadżerowie Verony przekazali swoje zainteresowanie Romie. Chcieli mnie już w

trakcie zimowej przerwy, ale zostałem w Rzymie, gdyż myślałem, że rozegram

więcej meczów. Po pandemii nie znalazłem zbyt wiele przestrzeni, dlatego po

zakończeniu sezonu zdecydowałem się na przenosiny do Verony, za prośba trenera i

klubu. 

23-latek zagrał w sześciu meczach Serie A (225 minut), w tym w dwóch od pierwszej

minuty. Po wznowieniu rozgrywek pojawił się na murawie tylko raz.
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